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Komentarze internautów na geoforum.pl
o przetargu gugiK 
na sKanowanie 
za 61 mln zł (s. 58)

peCet | 2010-08-09 20:27:56
wow!!! niezły skok technologiczny: 
z epoki teodolitu i taśmy mierniczej do 
epoki lotów kosmicznych. chociaż w tej 
cenie można coś już i z satelitą pokombi-
nować ;)
gisowiec | 2010-08-10 09:44:13
Mówi się, że dobry przykład idzie z gó-
ry, a tym razem przyszedł z dołu.
lotnik | 2010-08-10 10:43:23
przy tych wymaganiach, najwyższych 
w europie, budżet cieniutki – akurat wy-
starczy na koszty, 300 zł/km2.
xmissy | 2010-08-10 11:51:51
dokładnie tak! ciekawe, ile firm się zgło-
si? 75e/km2 za 8 klas... buhhaha. produkt 
wysokiej klasy europejskiej, a ceny wciąż 
polskie. powodzenia. 
o.0 | 2010-08-10 12:20:42
przegięcie w obie strony, zarówno z wy-
maganiami, jak i budżetem. za takie pie-
niądze to na zachodzie robią skaning 
1-2 pkt/m2 z modelem terenu i pokrycia 
terenu, ale bez klasyfikacji. 
głos rozsądku | 2010-08-10 20:43:19
nie można było ogłosić tego na wiosnę 
i przetarg po ludzku rozpisać? 
skaner | 2010-08-11 09:38:00
do „głosu rozsądku”: nie, nie można by-
ło, bo z tego, co czytam, dopiero kilka 
dni temu została podpisana umowa na 
dofinansowanie tego projektu pozwalają-
ca rozpocząć procedurę przetargową. 
kooperant | 2010-08-17 07:44:09
niestety, nasza branża upada coraz 
bardziej... proponuję dalej zakładać 
„prywatne wyższe szkoły gotowania na 
gazie” we wszystkich miastach powia-
towych i obowiązkowo z kierunkiem 
geodezja i kartografia, a najlepiej coś 
dodać w stylu zarządzanie do tego. po-
zdrawiam 
mm | 2010-08-18 10:33:18
inwestycja w samą porę. Gispro się 
wstrzeliło! 
tt | 2010-08-18 23:30:57
d..a nie skanowanie! Tyczki i gumowce 
zakładać i do roboty! 
rozum | 2010-08-19 08:56:08
do TT: Tak i jeszcze krzycz: „na 
wschód! Tam musi być jakaś cywiliza-
cja!”. A tak na serio, to te Twoje tyczki 
i gumowce robiłyby to z 20 lat, a my ty-
le czasu, niestety, nie mamy. opowiedz 
o swoim pomyśle ludziom, co potracili 

domy i majątki w tegorocznych powo-
dziach. 
piaseczny | 2010-08-19 12:54:47
do „rozum”: Rozwiń swoją wypowiedź 
i powiedz, jaki związek ma skanowanie 
z zalanymi domami, ale taki rzeczywisty, 
a nie tylko teoretyczny i „nowoczesny”. 
w moim mieście od czasów przedwo-
jennych były tereny zalewowe, na któ-
rych nie można było się budować, ale 
parę lat temu zmieniono mpzp i zbudo-
wano bloki i domy jednorodzinne. ostat-
nio to wszystko zalało i przy okazji tak-
że budynki, które stały w bezpiecznym 
miejscu. Jednak ze względu na „dzikie” 
budownictwo je także zalało. zalało tak-
że nowo wybudowany sąd i prokuraturę. 
ciekawe,  czy już mają telefony? 
rozum | 2010-08-19 14:05:38
do „piaseczny: zerknij kolego pod ko-
mentarzami i kliknij news o 240 mln zł..., 
a poznasz pojęcie „isoK” – „informa-
tyczny system osłony Kraju przed nad-
zwyczajnymi zagrożeniami”, którego 
jedną z podstawowych składowych jest 
bardzo dokładny nMT ze skanowania. 
Tak dokładny nMT pozwoli na prze-
widywanie obszarów zalewowych na 
podstawie prognoz meteorologicznych, 
symulowanie i wczesne ostrzeganie do-
mostw w oparciu również o BdoT. co 
więcej, pozwoli na dokładną analizę sta-
nu wałów przeciwpowodziowych i bę-
dzie to materiał do modernizacji i pro-
jektowania umocnień mających na celu 
zapobieganie tak rozległym powodziom 
w miejscach, gdzie jest to wymagane. 
piaseczny | 2010-08-19 14:23:21
do „rozum”: A jednak, kolego, nie zro-
zumiałeś. w opisanym konkretnym przy-
padku wszyscy wiedzieli, że coś takiego 
może się zdarzyć, ale wydano pozwo-
lenia na budowę i nie dbano o stan ro-
wów melioracyjnych. nie mówię, że ska-
ning jest be, ale on niczego nie załatwi. 
Możemy zbudować dwa razy wyższe 
wały, kiedyś będzie taka woda, która 
się przez nie przebije i straty wtedy bę-
dą ogromne. Brakuje nam solidnej pracy 
u podstaw, jak choćby regularne kosze-
nie wałów i niebudowanie na terenach 
zalewowych. A te są znane od kilkudzie-
sięciu lat, i to bez nMT. natura w tym 
roku już pokazała, gdzie ma budowane 
przez ludzi zabawki (powodzie, poża-
ry). nie przeceniajmy swoich możliwoś-
ci, z przyrodą nie wygramy, ona nas 
zniszczy, jeżeli nie podporządkujemy się 
jej prawom. 

o zaKupie przez gispro 
Kamery ultraCamXp (s. 56)

franek | 2010-08-13 08:09:36
druga polska cyfrowa kamera na usługi 
naszej fotogrametrii – gratuluję odwagi 
inwestycji! 
marudny | 2010-08-13 08:54:22
dlaczego samolot partenavia? przecież 
na ogół w fotce latają cessny i pipery. 
urząd skarbowy | 2010-08-14 12:53:06
czy możecie zdradzić, ile to kosztuje? 
skarbnik | 2010-08-14 12:55:35
wg moich danych ok. 2,5 mln euro. 
pracownik | 2010-08-14 13:30:11
obserwowane inwestycje to tylko element 
strategii Gispro (ogółem chyba 15 mln zł 
w okresie 2 lat). Bardziej interesujące są 
planowane rynki i partnerzy, bo konkuren-
cja jest znana. wygląda na to, że celują 
na polskę zachodnią (Geomar, Geomap, 
Geotech ...) oraz Austriaków i Microsoft. 
student | 2010-08-14 14:03:15
spłacić 15 mln w ciągu np. 10 lat – po-
trzeba zysku nieznanego w polskiej geo-
dezji. Jeżeli nawet Gispro zakłada roczną 
sprzedaż na poziomie 20 mln pln, to bę-
dzie trudno. popatrzcie na Geoinvent sA 
– doświadczeni, ale ostrożni, wybrali 
opcję newconnect – tam szukają zaso-
bów (u naiwnych), a nie w naszej biednej 
branży. Mimo wszystko życzę sukcesu. 
obserwator | 2010-08-15 17:40:50
zleceń i zamówień na lotniczą fotkę i ska-
ning to jest u nas już sporo, więc tu sobie 
poradzą, ale z tym ich samochodem to 
gruba pomyłka – bo w polsce zamó-
wień na to nie widać. czy to spłacą, to 
już czas pokaże. zależy, czy im wystar-
czy środków na finansowanie projektów 
i ekspansję na zagraniczne rynki, bo bez 
tego myślę ani rusz. co do Geoinvent, 
to, kolego, co z tego, że doświadczeni, 
kiedy mają sprzedaż jak kiosk osiedlowy, 
i do tego jeszcze ciągłe straty? sprawdź-
cie ich wyniki za 2009, zresztą na new-
connect nie szaleją, wiem, bo gram. 
pozostaje życzyć Gispro powodzenia 
i gratulować odwagi. 
Ciekawski | 2010-08-16 00:13:57
skąd w tak młodej firmie taka kasa? 
mm | 2010-08-16 08:55:42
z tego, co słyszałem, Gispro otrzyma 
90% dofinansowania. czy ktoś wie, jak 
jest naprawdę?
kazik | 2010-08-16 10:45:11
Maksymalne dofinansowanie dla Msp 
wynosi 60%, nie bujajcie w obłokach.
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